

CONTENTS

Growth Effect of Electrolyzed-Alkalized Water on the Hamster	Mei Hua Liao	1
Identigication of the molecular structure of various glucan that act on starch phosphorylase inhibition reaction	Shih-Ying Chen Huey-Jing Chen	11
Isolation of chitinolytic bsacteria for shrimp shell and its optimal growth conditions	Chung-Sanint Lin Meng-Cnuan Hsueh Kuei-Chiang Liao	21
The Growth of E-commrce — Speed and Imformation Security	Li-Huei Chang	37
Synthesis Application of Cyclopentadienyl Tungsten-Pentadienyl Compounds	Shie-Fu Lush* Fwu-Ming Shen	47
An Introduction of Transform of "the probation system for Providing one's parents" in the Chinese Traditional Legal System	Chi-Shun Guei	59
From Tung Cheng To Taiwan: The relationship of Yao Ying and Taiwan	Ya-Chieh Ting	83
Discussion on Paradigmatic Status of "Three Revolutionary Outsanding Talents in Poetic Field" — "Yin Bing Shi Poetry" as Sample	Hsiu-Mei Lo	105
Invisible Realities in a Semi-transparent Envelope: A Dialogue with Calvino's Invisible Cities	Jasmine Lin	117
Integratong Video in the ELS Classroom	Kuang-wu J. Lee	127

元培學報

目次

● 電解鹼性水對倉鼠生長之影響	廖美華	1
● 對甘藷澱粉磷解酵素具有不同抑制反應的各種糖類分子之結構鑑定	陳師瑩、陳靜慧	11
● 蝦殼廢棄物中幾丁質酶生產菌的篩選及最適生長條件的探討	林仲聖、薛孟娟 廖桂晴	21
● 電子商務成長面面觀從速度與資訊安全談起	張麗惠	37
● 戊二烯基鎢化合物的合成應用	駱詩富、沈福銘	47
● 中國舊律關於「侍親緩刑」制度變遷概述	桂齊遜	59
● 從桐城到臺灣：姚瑩與臺灣的淵源	丁亞傑	83
● 淺論「詩界革命三傑」的典範地位： 以《飲冰室詩話》	羅秀美	105
● 半透明的信封中看不見的多重現實： 與卡爾維諾的《看不見的城市》對話	林宛瑄	117
● 影像科技在英文為第二外國語言教學上之應用	李光武	127

